
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 9. oktober 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 3
Kan ministeren oplyse, om der eksisterer lignende sager om ulovlig anvendel-
se af insiderviden – og i givet fald hvilke ? - eller om der teoretisk kan være
lignende sager, som ikke er blevet opdaget og anmeldt f.eks. fordi man ikke
kontrollerer, hvilke dispositioner medarbejdere med insiderviden foretager i ti-
den op til et bankkrak o.lign.?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lisbeth Bech Poulsen (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lisbeth.Poulsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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